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Zápis z II – 47. řádného jednání Výkonného výboru České asociace 
stolního tenisu 

 

Datum: 25. 7. 2018 od 13.00 hodin, Sídlo ČUS , Praha 6 - Strahov, Zátopkova 100/2 

Přítomni: Z. Špaček - předseda VV ČAST, 

                 P. Bohumský, N. Endal, J. Brothánek – místopředsedové VV ČAST, 

                  O. Kaucká -  asistentka VV, 

Hosté:      V. Zajíček – člen Dozorčí rady ČAST, J. Veselka – předseda Rada krajů ČAST (do 15.30) 

 

Program zasedání: 

1.   Úvod, přivítání 
2.    Schválení zápisu z minulého jednání VV ČAST ze dne 27. 6. 2018 
3.    Kontrola úkolů z minulých zasedání VV ČAST 
4.    Jednací řád VV ČAST  
5.    Ekonomická agenda ČAST 
6.    Prezentace předsedy mediální komise  
7.    Agenda reprezentace a talentované mládeže 

a) KT dospělých 
b) Trenéři RCM, SCM 
c) Superliga 
d) T. Polanský 
e) Ukončení reprezentace 
f) Projekt trenér ČAST 
g) Výběrové řízení reprezentačního trenéra kadetů 
h) ME Alicante 2018 
i) MEJ 2018 Kluž 

8.    Projekty ČAST 
a) VZS II, III a IV 
b) Projekt internetových TV přenosů 

9.    Kongres ITTF v Praze 
10.    Agenda dotací 

a) Aktuální stav poskytnutých dotací směrem dolů  
b) Problematika dotací směrem dolů obecně  

11. Agenda soutěží pořádaných ČAST 
a) WT Olomouc 2018, 2019 
b) MEJ 2019 
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c) WJC Hodonín 2019, 2020 a výše 
d) WT U11 a U13 
e) Para Czech Open 2018, 2019 
f) ODM 2019 Liberec 
g) Sportovní haly pro pořádání akcí 

12. Odborné komise 
a) Pokuty za aktivní mládež 
b) Tablety pro ligové soutěže 
c) Zprávy z jednotlivých odborných komisí 

13. GDPR 
14. Dopisy, žádosti 

a) Žádost předsedy KSST Vysočina 
b) Žádost o zapůjčení materiálu na Czech open TPS v Ostravě 

15. Různé, diskuze 

 

          Zápis z jednání: 

1.   Úvod, přivítání, schválení programu jednání  
   Z. Špaček zahájil zasedání VV ČAST v 13.00 a přivítal přítomné členy VV ČAST a    
   přítomné hosty. 

                    Výkonný výbor gratuluje medailistkám a medailistům z právě skončeného Mistrovství   
                    Evropy juniorů a kadetů v rumunské Kluži, jmenovitě Lindě Záděrové, Šimonu 
                    Bělíkovi a Adamu Štalzerovi a děkuje za vynikající reprezentaci. 
                    VV ČAST schvaluje výše uvedený program jednání VV ČAST. 
 

2.   Schválení zápisu z minulého jednání VV ČAST 
                   Z. Špaček projednal zápis z minulého zasedání VV ČAST ze dne 27. 6. 2018. 

 
  Usnesení: 
  USN1/II47/Bod2/25-7-2018  
  VV ČAST schvaluje zápis z minulého zasedání VV ČAST ze dne 27. 6. 2018.  
 

3.  Kontrola úkolů z minulých zasedání VV ČAST 
VV projednal úkoly z minulého zasedání VV ČAST. 
a) J. Veselka připravil (s poznámkami J. Brothánka) podrobnější metodiku k podávání 

žádostí Krajských a Regionálních svazů na podporu mládeže  
 

                   Usnesení: 
  USN2/II47/Bod3a/25-7-2018 
  VV ukládá J. Veselkovi vydat podrobnější metodiku k podávání žádostí Krajských a     
  Regionálních svazů ČAST na podporu činnosti mládeže. 
  T: 10.8.2018 
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b) N. Endal informoval o odpovědi panu Bílovi na jeho žádost o proplacení startovného 
v Poháru ETTU. Jelikož družstvo Moravského Krumlova skončilo až na 3. místě ve 
finále Českého poháru 2017 a rozpis hovořil pouze o vítězi, žádost byla tímto 
zamítnuta. 
 

c) N. Endal informoval o přípravách na MČR dospělých v následujících letech, zejména 
v roce 2019, které připravuje M. Weiningerová. Ta připravila soupis možných 
sportovních hal v České republice, včetně důležitých parametrů pro konání tohoto 
mistrovství. 

 

d) N.Endal informoval o přípravě dodatku smlouvy se společností Leemon k projektu 
Všichni za stůl IV, který by se měl rozběhnout v září tohoto roku.    
 

                   Usnesení: 
  USN3/II47/Bod3d/25-7-2018 
  VV ukládá N. Endalovi zajistit dle schváleného rozpočtu podpis dodatku smlouvy   
  s firmou Leemon na projekt Všichni za stůl IV. 
  T: 15.8.2018 
 
e) N.Endal informoval VV o zaslání přihlášek na WJC v Hodoníně a Olomouci (U11 a 

U13). Druhý jmenovaný turnaj nebude mít název WJC, ale bude v oficiální termínové 
listině ITTF. 
 

 
4. Jednací řád VV ČAST 

Předseda VV předložil a okomentoval nový Jednací řád VV ČAST. Na základě připomínek, 
zejména termínech návrhů před zasedáním VV a data zveřejnění zápisu byl tento jednací 
řád jednomyslně schválen. 
 
Usnesení: 
USN4/II47/Bod 4/25-7-2018 
VV ČAST schvaluje Jednací řád VV ČAST. 
 

5. Ekonomická agenda ČAST 
J. Brothánek informoval o ekonomické situaci ke dni 25. 7. 2018, stavu zaúčtovaných 
akcí, stavu čerpání jednotlivých dotačních programů MŠMT. VV se shodl, že je potřeba 
na základě těchto údajů případně upravit rozpočet ČAST pro rok 2018.  
 
Usnesení: 
USN5/II47/Bod 5/25-7-2018 
VV ČAST uložil N. Endalovi uzavřít čerpání rozpočtu k 31.5.2018 vrcholového sportu ČAST 
a J. Brothánkovi čerpání rozpočtu ČAST k 31. 5. 2018 v ostatních položkách. 
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           6.   Prezentace předsedy mediální komise 
 
Předseda mediální komise Martin Kučera představil personální složení nové mediální 
komise a prezentoval strategii a priority této komise, jejich pět rovin. Účastníci VV ČAST 
měli řadu dotazů a poznámek. VV ČAST vzal tuto strategii na vědomí a přeje nové 
mediální komisi v její práci hodně úspěchů pod vedením jejího předsedy.  

 
 

7. Agenda reprezentace a talentované mládeže 
 

a) KT dospělých v Olomouci (srpen 2018) 
N. Endal informoval o návrhu předsedy KVS udělit prize money na KT mužů a žen 
v srpnu 2018.  

                         
Usnesení: 
USN6/II47/Bod7a/25-7-2018  
VV ČAST schvaluje prize money na KT mužů a žen ve výši 10 000 Kč pro každou kategorii. 
VV vzal na vědomí rozpis tohoto kontrolního turnaje, seznámil se s nominacemi na tento 
KT.  
 
b) Trenéři RCM, SCM 

N. Endal předložil návrh na odměny trenérům reprezentace mládeže, RCM, SCM na 
následující dvě sezóny, tj. od 1. 7. 2018 do 30. 6. 2020. Po široké diskusi byl tento 
návrh schválen. 

                          
Usnesení: 
USN7/II47/Bod7b/25-7-2018  
VV ČAST schvaluje odměny trenérům reprezentace mládeže, trenérů RCM a SCM pro 
následující dvě sezóny. 
VV ukládá N. Endalovi zajistit podepsání veškerých smluv pro trenéry RCM a SCM. 
T: 5. 8. 2018  
 
c) Superliga 

Superliga se bude hrát v základní části systémem dvou turnajů v termínech 9. – 10. 
10. 2018 a 27. – 28. 10. 2018 a dále potom systémem KO. Z České republiky se 
přihlásily 4 týmy v soutěži žen a 1 tým mužů. Mezi přihlášenými je i reprezentace 
mužů a žen U23, které přihlašovala ČAST. Zástupcem ČAST v Executive Boardu 
Superligy je předseda KVS ČAST Petr Nedoma. 
VV ukládá P. Nedomovi a N. Endalovi nahlásit do 6. 8. 2018 event. zájem o 
pořadatelství jednoho ze dvou turnajů základní částí této soutěže v České republice. 
 

d) T. Polanský 
Z. Špaček a N. Endal informovali o zdravotním stavu T. Polanského, který v nejbližších 
dnech podstoupí operaci ramene. VV Tomášovi přeje brzké uzdravení, který bohužel 
nestihne ME jednotlivců ve španělském Alicante v září tohoto roku. 
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e) Ukončení reprezentace 
VV projednal možnost důstojného rozloučení s reprezentanty, kteří se rozhodli 
reprezentační kariéru ukončit. 
 

f) Projekt trenér ČAST 
VV navrhuje zařazení T. Demka do projektu trenér ČAST. 
 

g) Výběrové řízení reprezentačního trenéra kadetů 
N. Endal informoval o stavu výběrového řízení reprezentačního trenéra kadetů. 
Přihlásili se 4 kandidáti. 
 

h) ME Alicante 2018 
N. Endal informoval o počtu hráčů a hráček, kteří mohou reprezentovat Českou 
republiku na tomto mistrovství. Jsou to 3 muži a 4 ženy. Kvóty jsou dány umístěním 
našich družstev na posledním ME. 
 

i) MEJ Kluž 2018 
VV projednal a schválil odměnu reprezentačním trenérům Martinu Pytlíkovi a Marku 
Kláskovi, kteří získali ze svými svěřenci medaile na MEJ v rumunské Kluži. 

 
                 Usnesení: 

USN8/II47/Bod7i/25-7-2018  
VV schvaluje odměnu reprezentačním trenérům za bronzové medaile na MEJ 2018. 
 

 
8. Projekty ČAST 

a) N. Endal podal písemnou a následně i ústní zprávu o projektech Všichni za stůl II a III, 
stávající situaci v kroužkách při školách, které již během těchto projektech vznikly. 
Dále pak informoval o stavu příprav projektu Všichni za stůl IV. 
 

b) Projekt internetových přenosů 
N. Endal informoval o připravovaném novém projektu Televizních internetových 
přenosů z extraligy na následující sezónu. Přenosy jsou naplánované jako 
plnohodnotné TV přenosy, včetně profesionálního komentátora, TV studia a sestřihů 
nejlepších výměn. Odhaduje se počet okolo 25, záleží i na počtu zápasů v play-off.  
 

Usnesení: 
USN9/II47/Bod8b/25-7-2018  
VV schvaluje systém a cenu internetových přenosů z extraligy mužů a žen. 

                 VV ukládá N. Endalovi zajištění podpisu smlouvy s firmou FlexCast a zajistit smlouvu o  
                 spolupráci s vedením APK v části extraligy mužů. 
                 T: 15. 8. 2018   
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9. Kongres ITTF v Praze 
N. Endal informoval o přípravách kongresu EC ITTF v Praze. Společné večeře se zúčastní 
všichni členové VV, kompletní Execute board ITTF a též na osobní pozvání předsedy ČAST 
i předseda ČOV J. Kejval, případně další významná osoba z MŠMT či vznikající vládní 
Sportovní agentury.  
 

10. Agenda dotací 
J. Brothánek informoval o stavu Dotačních programů, počtu uzavřených smluv 
s Krajskými či Regionálními svazy ČAST, kluby RCM, SCM, SPS a KTM. VV potom rozsáhle 
diskutoval o problematice dotací směrem dolů (ke KSST,RSST a kluby). VV ČAST dělá vše 
proto, aby vyhověl velice složité a skoro nesplnitelné metodice MŠMT a nových 
zákonných rozpočtových pravidlům. Největším problémem zůstává fakt, že Asociace by 
neměla udělat z „ dotace další dotaci “ směrem dolů a navíc je tady významné hledisko 
povinnosti provádět výběrová řízení. 
 

11. Agenda soutěží pořádaných ČAST 
 

a) WT Olomouc 2018, 2019 
N. Endal informoval o přípravách WT Olomouc 2018. VV je potěšen počtem 
přihlášených, zejména účastí nejlepších světových hráčů a hráček. V letošních 
roce je rekordní počet přihlášených 262 a také jsou největší prize money 
v dějinách českého stolního tenisu (160 tis. USD). 
 

b) MEJ 2019 
N. Endal detailně informoval o přípravách MEJ 2019 v Ostravě. 
 

c) WJC Hodonín 2019, 2020 a výše 
N. Endal informoval o termínu WJC Hodonín 2019, který se bude konat v termínu 
13. – 17. 2. 2019. Termín je potvrzený předsedou mládežnické sekce ITTF 
Mounirem Bessahem. 
 

d) WT U11 a U13 
N. Endal informoval o termínu konání světového turnaje U 11 a U 13, který se 
bude konat v termínu 25. – 28. 7. 2019 v Olomouci ve spolupráci s V. Ratajským. 
Tento turnaj bude oficiálně zařazen do kalendáře ITTF. 
 

e) Para Czech Open 2018, 2019 
Z. Špaček informoval o přípravách Para Czech Open 2018. Předseda ČAST byl 
požádán ředitelem TJ Ostrava, dlouholetým pořadatelem tohoto významného 
světového turnaje tělesné postižených stolních tenistů, pane Staníčkem, k podání 
přihlášky i pro rok 2019, s čímž VV vyslovil souhlas. Dále pan ředitel požádal i o 
podporu mediálního pracovníka pro letošní turnaj. Problém je v tom, že v době 
konání tohoto turnaje se koná ME dospělých ve španělském Alicante. 
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            Usnesení: 
            USN10/II47/Bod11e/25-7-2018  
          VV schvaluje podání přihlášky na Para Czech Open 2019 v Ostravě. 

                          VV ukládá Z. Špačkovi zajištění podání přihlášky na tento turnaj. 
                            T: 29.8.2019 
 

f) ODM 2019 Liberec 
Z. Špaček a J. Veselka informovali o přípravách ODM 2019 v Liberci a o zvýšení 
počtu účastníků stolního tenisu na 2+8 (dva trenéři+osm hráčů a hráček), hledá se 
k tomu i vhodná sportovní hala, neboť se tímto zvýší nárok na prostor. 
 

g) Sportovní haly pro pořádání akcí 
VV dostal k dispozici kompletní materiál ohledně sportovních hal na stolní tenis 
k pořádání MČR dospělých a dalších velkých akcí, pořádaných ČAST. Materiál 
obsahuje veškeré důležité informace k pořádání těchto akcí. Na materiálu se 
průběžně dále pracuje. 

 

12. Odborné komise 
a) Pokuty za aktivní mládež 

 VV projednal a schválil na návrh KM pokuty za aktivní mládež. 
 

            Usnesení: 
            USN11/II47/Bod12a/25-7-2018  

                             VV schválil na návrh KM pokuty za aktivní mládež. 
                             VV ukládá M. Linertovi, předsedovi KM, zajistit vydání a kontrolu plnění těchto   
                             pokut. 
                             T: vydání 10. 8. 2018  

 
b) Tablety pro ligové soutěže 

                              VV projednal dokoupení tabletů tak, aby všechny extraligové týmy a   
                              týmy z 1. ligy mužů a žen je měly v dispozici pro on line zápisy na následující  
                              sezónu. Opatření vzniklo na základě vykradení skladu Asociace v areálu sídla.  
      Distribuce tabletů včetně školení bude probíhat v průběhu World Tour  

                 v Olomouci 2018.  
 

                              Usnesení: 
                              USN12II47/Bod12b/25-7-2018  
                              VV ukládá J. Brothánkovi dokoupení 17ks tabletů ke zbylým 21ks pro  
                               dovybavení extraligových a prvoligových družstev. 

                               T: 20. 8. 2018 
 

c) Zprávy z jednotlivých odborných komisí  
 
-   P. Bohumský informoval o schůzce STK zejména k ligovým soutěžím 2018/2019. 
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                            Usnesení: 
                        USN13/II47/Bod12c1/25-7-2018 
                        VV schválil změnu rozpisu ligových soutěží pro sezónu 2018/19 – sestupy. 
                        VV ukládá P. Bohumskému, J. Polednemu  vydat dodatek k rozpisu    
                        ligových soutěží. 
                        T: 31. 7. 2018 

 
-  P. Bohumský přednesl žádost o změnu termínové listiny, jarní části sezóny 

2018/2019 (výměnu dvojiček a ligového dvoukola). 
 
                        Usnesení: 
                        USN14/II47/Bod12c2/25-7-2018 
                        VV schválil změnu termínové listiny 2019 (výměnu dvojiček a ligového  
                        dvoukola). 

 VV ukládá P. Bohumskému, J. Polednemu vydat změnu termínové listiny. 
 T: 31. 7. 2018   
 
- P. Bohumský informoval o e-learningovém školení rozhodčích licence C. 
 
Usnesení: 

                       USN15/II47/Bod12c3/25-7-2018 
VV ukládá P. Bohumskému a T. Malíkovi zprovoznit e-learningové školení rozhodčích 
licence C. 
T: 31. 8. 2018  
 
 

13. GDPR 

                        P. Bohumský informoval podrobně o problematice GDPR, o přípravách implementace    
                        směrnice o ochraně osobních údajů, která je připravena k vydání. Dále si Asociace  
                        nechá ve spolupráci se zmocněncem panem L. Jirsou udělat potřebnou analýzu k této  
                        problematice nejen pro Asociaci, ale i pro jednotlivé kluby stolního tenisu. 

 
Usnesení: 
USN16/II47/Bod13/25-7-2018 
VV ukládá P. Bohumskému, M. Henželovi  vydat směrnici o ochraně osobních údajů. 
T: 31. 7. 2018 

 
 
14.  Dopisy, žádosti 

 

a) Žádost předsedy KSST Vysočina 
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VV projednal žádost předsedy KSST Vysočina se závěrem, že tato problematika VV 
nepřísluší. Z tohoto důvodu nemůže žádosti vyhovět ani ji nějak řešit. 
 
b) Žádost o zapůjčení materiálu na Czech open TPS v Ostravě 2018. 

Usnesení: 
USN17/II47/Bod14b/25-7-2018 
VV schválil žádost o zapůjčení materiálu na Para Czech Open v Ostravě 2018. 
VV ČAST uložil N.Endalovi zajistit zapůjčení sportovního materiálu na Para Czech 
Open 2018. 

  

Jednání ukončeno v 17.15. 

Příští zasedání:  29. 8. 2018 v 13.00 Sídlo ČAST, Praha 6 - Strahov, Zátopkova 100/2 

              

Zapsala: O. Kaucká 

Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


